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Mødeleder: Anne  
Referent:  
Dagsorden 
 
 

 Beskrivelse 
1. Dagsorden 

 
Rammer for mødet  

▪ Valg af referent - Morten 
 
 

2. Orientering fra 
skoleledelsen 
 
Formål: 
Kort orientering om 
aktuelle områder. Ikke 
plads til diskussion. 
(Punkter der kræver 
mere, sættes på et 
kommende møde) 
 

▪ Økonomi 
Afventer overgang  til næste skoleår. Betjening fra PPR og praktiske 
medhjælp og klassekvotienter i Nest er uafklaret. Dette er væsentligt 
for tildeling at ressourcer til kommende 1 klasser 
Første regnskab i september 
Midler til CB konverteres til udskiftning til elektroniske skærme 
Ved forventet regnskab kan der opjusteres  

▪ Kantinegård  
Ikke noget nyt – endnu ingen opstartsdato 

▪ Klassedannelse – 0. årgang 
Der har været en henvendelse til B og U chef om hvorvidt skolen følger 
retningslinjerne – der er fuldt opbakning til skolens proces for 
klassedannelse. Sagen er lukket. 
 

▪ Elevråd 
Elev skal knyttes bedre til SB – der har været elevrådsvalg. 
Formandskab vælges i august. Herefter vil elevråd gerne i dialog. 
Elevråd ønsker liste med emner fra SB møder, så de kan vælge hvilke 
møder de vil deltage på. 

▪ Gave til Stine og Christian 
ADM har indkøbt gave.  Lars kontakter Christian og Stine 

▪ Ansættelsesudvalg pædagogisk leder 
Ny pæd leder pr 1.11 SB rep tilbydes en plads i ansættelsesudvalget.  
Brian og Anne tilkendegiver deres deltagelse. Lars vender tilbage. 
 
 

3. Beslutninger/ 
Kvalificeringer af 
beslutninger og evt. 
beslutninger om videre 
processer 
 
Formål: 
Punktet skal munde ud 
i konkrete anbefalinger 
fra skolebestyrelsen og 
i eventuelle 
handlingsplaner og 

Borgerforslag: Styrk folkeskolen i Aarhus 
Har fået over 1500 stemmer – behandles i byråd 14.8. Muligt initiativ 
samler alle SB inden mødet.  
 
Mødeplan for nyt skoleår 
1. møde bliver den 13.8.24 
Årshjul gennemgås og justeres. Lars og Anne følger op og sender ny 
plan ud 
 
Tema for SB’s fokus for skoleåret 2024/2025 
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nedsættelse af 
arbejdsgrupper fra 
skolebestyrelsen. 
Det er afsat tid til 
kvalificering 

 

Forskellige emner drøftes – enighed om at tema skal  ligge sig op ad 
emner, der arbejdes med i forvejen blandt skolens personale. Tema 
kan være halvårligt 
 
Forslag  
Data fra grundskolepanelets undersøgelse 
Brug af aula med de nye retningslinjer 
 
Folkeskoleforlig – nedsættelse af arbejdsgruppe 
Vælge emner ud fra de 33 initiativer 
Gruppen består af: 
Lars, Tinne, Amalie, Anne (Peter og Jacob spørges) 
 
Høring om opdatering af Styrelsesvedtægt for folkeskolerne i Aarhus 
kommune 
 
Der er ikke ændring, der har betydning for Skolebestyrelserne. 
Der derimod er ønske om en anden dialog med B og U end den 
høringssvar ligger op til. 
SB laver skrivelse der opfordret til en anden mere demokratisk og 
synlig proces.  
På augustmødet besluttes om der laves høringssvar 
 
Vedr SB udmelding på aula vedr dialogmøde 
Denne var ikke repræsentativ for hele skolen, da der deltog flest fra 
indskoling. Dette vil SB være opmærksom på 
 
 

4. Princip 
 

Formål: 
De sidste 3 af de 
lovpligtige principper 
behandles med henblik 
på godkendelse + 
endelige vedtagelse af, 
hvor principperne skal 
være tilgængelige 
 

▪ Princip for skolens madordning 
 
Større tydelighed at det er et kantineudbud med forskellige 
muligheder og supplement til madpakker og ikke en madordning. 
Princippet skal ligge op til en dialog om indhold, sundhed og pris 
Anne laver nyt udkast  
Tilstræbe en høj økologisk andel  

▪ Princip for voksnes deltagelse i undervisningen 
Udskydes 
 

▪ Princip for undervisningens organisering 
Udskydes 
 
Hvor skal principperne være tilgængelige? AULA, hjemmeside, begge 
steder – hvad siger Børn & Unge? 
Beslutning: Principper skal være tilgængelige et sted på hjemmesiden 
Link på aula til hjemmesiden. 
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5. Punkter til kommende 
møder 
 
Formål: 
Hvad skal prioriteres 
til de kommende 
møder? 
 

- Nuanceringen af fortællingen om udskolingen – en 
kommunikationsopgave - info 

- Skærmbrug/CB/UVM’s anbefaling 7 etc. (august) 
- Kommunikation på AULA 
- Trivselsundersøgelsen 
- Ny proces fremfor høringssvar 
- Høringssvar  

 
6. Skift til fællesmøde 

med SFO-forældrerådet  
 
Formål: 
Få overblik over input 
fra forældrene til 
dialogmødet og 
afklare, hvordan vi 
arbejder videre med 
perspektiverne 

 

Medbring alle ressourcer til mødet 
 

 


